

analogous to that of the Parent State, we cannot but feel it to be our paramount duty (as far as in us lies) to adopt what has been established in the British Parliament as a Constitutional Principle, "The granting the Civil List during the life of the King."

We receive, therefore, as a fresh instance of His Majesty's paternal care, the recommendation on the part of His Majesty, that this principle should be adopted and observed in future as the practice in this Province, being at the same time deeply sensible of the wisdom which led to this practice in the Parent State, and that it has most essentially contributed to the solidity of that Constitutional Fabric, which is the admiration of the world.

ORDERED, That the said Address be engrossed.

ORDERED, That the said Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, by the whole House.

ORDERED, That the Honorable Messrs. *Duchesnay* and *Ryland*, do wait on His Excellency the Governor in Chief, humbly to know what time His Excellency will be pleased to appoint to be attended by the whole House with the said Address.

The Speaker declared this Assembly continued to to-morrow at three o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

THURSDAY, 13th DECEMBER.

THE Members convened, were :

The Honorable the Chief Justice, Speaker ;
The Honorable,
Messrs. Duchesnay,
Ryland,
Rev. J. O. Plessis, Bishop of the Roman
Catholic Church of Quebec,
Taschereau.

PRAYERS.

The Honorable Mr. *Duchesnay* reported, " That the Honorable Mr. *Ryland* and himself had, according to order, waited on His Excellency the Governor in Chief, humbly to know what time His Excellency would be pleased to appoint to be attended with the Address of this House, and that His Excellency had been pleased to appoint to-morrow, at one o'clock in the afternoon."

The Speaker declared this Assembly continued to to-morrow at half-past twelve o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

FRIDAY, 14th DECEMBER.

THE Members convened, were :

The Honorable the Chief Justice, Speaker ;
The Honorable
Messrs. Duchesnay,
Ryland,
Rev. J. O. Plessis, Bishop of the Roman
Catholic Church of Quebec,
Irvine,
Perceval,
Taschereau.

PRAYERS.

The Speaker laid before the House a letter from the Honorable Mr. *De St. Ours*, stating that his ill state of health will pre-

parfaitement analogue à celle de la Mère Patrie, nous ne pouvons nous empêcher de considérer qu'il est de notre premier devoir d'adopter, autant qu'il est en nous, ce qui a été établi dans le Parlement Britannique, comme un principe Constitutionnel, "d'accorder la Liste Civile durant la vie du Roi."

Nous recevons donc, comme une nouvelle preuve du soin paternel de Sa Majesté, la recommandation de la part de Sa Majesté, que ce principe soit adopté et suivi à l'avenir, comme la pratique dans cette Province ; étant en même temps intimement persuadé de la sagesse qui a introduit cette pratique dans la Mère Patrie, et qu'elle a contribué de la manière la plus essentielle à la solidité de ce système Constitutionnel, qui fait l'admiration du monde.

ORDONNE', Que la dite Adresse soit grossoyée.

ORDONNE', Que la dite Adresse soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef par toute la Chambre.

ORDONNE' Que les Honorables Messrs. *Duchesnay* et *Ryland*, se rendent auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour savoir de Son Excellence, quand il lui plaira recevoir cette Chambre avec la dite Adresse.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à demain à trois heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

JEUDI, 13e. DECEMBRE.

LES Membres assemblés ont été :

L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;
Les Honorables
Messrs. Duchesnay,
Ryland,
Rev. J. O. Plessis, Evêque de l'Eglise
Catholique Romaine de Québec,
Taschereau.

PRIERES.

L'Honorable Mr. *Duchesnay* a fait rapport, " Que l'Honorable Mr. *Ryland* et lui-même, s'étoient rendus, conformément à l'ordre, auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour savoir d'elle quand il lui plairoit recevoir cette Chambre avec son Adresse, et que Son Excellence avoit bien voulu lui fixer demain, à une heure de l'après-midi."

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à demain à midi et demi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

VENDREDI, 14e. DECEMBRE.

LES Membres assemblés ont été :

L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;
Les Honorables
Messrs. Duchesnay,
Ryland,
Rev. J. O. Plessis, Evêque de l'Eglise
Catholique Romaine de Québec,
Irvine,
Perceval,
Taschereau.

PRIERES.

L'Orateur a mis devant la Chambre une Lettre de l'Honorable Mr. *De St. Ours*, mentionnant que le mauvais état de